

From: Bella Klein <[REDACTED]>
To: [REDACTED]
Cc: [REDACTED] <[REDACTED]>, valdson cotrin <[REDACTED]>
Subject: Re:
Date: Fri, 18 Jan 2019 21:00:32 +0000

We thank you for your e-mail. You have sent your reply to an address intended solely for confirmations, and therefore unable to accept incoming mail.

If you have any questions about this order, please contact the Business Team at your Apple Store.

To find your Apple Store contact information, please visit <<http://www.apple.com/retail/>>.

To find out where your order is, please visit the Order Status page of Customer Service Online at:

Thank you,
Bella

[REDACTED]
Tel: [REDACTED]

On Jan 18, 2019, at 3:58 PM, [REDACTED] > wrote:

Not sure what this says...

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

From: [REDACTED]
Date: January 18, 2019 at 2:07:15 PM EST
To: [REDACTED]
Subject: Re:

Bonjour,

Nous vous remercions de votre e-mail. Vous avez envoyé votre réponse à une adresse destinée uniquement aux confirmations, et ne pouvant donc pas accepter de courrier entrant.

Si vous avez des questions sur cette commande, veuillez contacter l'Équipe Entreprises de votre Apple Store.

Pour trouver les coordonnées de votre Apple Store, veuillez consulter les pages
<<http://www.apple.com/retail/>>.

Pour savoir où en est votre commande, veuillez consulter la page État de votre commande du Service

clientèle en ligne, à l'adresse :

<<http://www.apple.com/OrderStatus>>

Cordialement,
L'Apple Store

Remarque : veuillez ne pas répondre à cet e-mail. Il vous a été envoyé depuis une adresse qui n'accepte aucun courrier entrant.